
Referat af bestyrelsesmøde grundejerforeningen Egesholm 
Afholdt onsdag den 1. februar 2017 kl. 20.00 hos Morten 
 
 
1. Kommentarer til forrige referat 

Ingen 
 

2. Årsregnskab - gennemgang og opfølgning 
Årsregnskabet har været forelagt revisorerne til godkendelse – er godkendt uden 
bemærkninger. Årsregnskabet blev underskrevet af bestyrelsen. 
 

3. Fastsættelse af kontingent - herunder bidrag til vejfond 
Budgetforslag for 2017 blev fastsat under følgende forudsætninger: 
- Der afsættes 12.000 kr. til opsætning af nye træer mod Egebjergvej 
- Der afsættes 5.000 kr. i øvrigt til vedligehold af grønne områder 
- Der skal ikke afholdes Sct. Hans 
- Der afsættes 4.000 kr. til vintervedligehold. Der fortsættes med Henrik Kjær. 
- græsslåning uændret. Der fortsættes med Lars Madsen. 
- Der forventes en maksimal udgift på 40.000 kr. i 2017 til revneforsegling og øvrig 

vedligehold af veje. Efter mødets afholdelse har Michael fået en overslagspris på 
revneforsegling på ca. 17-20.000 kr. excl. moms, så beløbet er stadig realistisk, når der 
skal være budget til andet end revneforsegling. 

 
På det grundlag foreslås uændret kontingent til grundejerforeningen 750 kr. samt 500 
kr. til vejfonden, når der ikke foreligger en overordnet vedligeholdelsesplan for 
vejområdet 
 

4. Dagsorden til generalforsamling - herunder indkomne forslag 
Der er ikke indkommet forslag til bestyrelsen. 
 
I bestyrelsens beretning orienteres om beplantningsbæltet mod omfartsvejen herunder 
sonderingen hos HedeDanmark om træfældning og lokale entreprenører om evt. 
etablering af beplantet støjvold mod omfartsvejen. Punktet om evt. samarbejde med 
tilgrænsende grundejerforeninger udvides formuleringsmæssigt til at omfatte 
vedligeholdelse af beplantningsbæltet mod omfartsvejen. 
 
Vedrørende ansøgning om en bom på stien mod Rådvejvej, så har Horsens Kommune 
stadig ikke svaret tilbage. Det kan imidlertid konstateres, at stien ikke længere belastes 
af bremsende cyklister ligesom trafiksikkerheden ikke vil blive forbedret, da der er 
tydelige stier udenom bommene ved Rådvedvej. Der er således ikke længere noget 
grundlag for at opsætte bommen, hvorfor det indstilles til generalforsamlingen, at 
bommen ikke skal etableres medmindre forholdene ændrer sig. 



 
5. Valg til bestyrelsen - hvem er på valg og er der eventuelle kandidater? 

Morten genopstiller ikke, men vil forsøge at finde en kandidat på vejen. Helle modtager 
genvalg. Der er ingen i bestyrelsen, der ønsker at påtage sig kassererrollen, så det skal 
præciseres i indkaldelsen, at ny kandidater skal være indstillet på at påtage sig opgaven. 
René og Michael fortsætter som h.h.v. formand og sekretær. 
 

6. Fordeling af opgaver til generalforsamling 
- Hans sørger for at bestille Egebakken via Vagn – der bestilles 45 stk. godt belagt 

smørrebrød. Hans kontakter Jens Erik om dirigentrollen (efterskrift – JE vil godt være 
dirigent) 

- Michael laver udkast til årsberetning til rundsendelse og kommentering samt 
efterfølgende uddeling af indkaldelse med bilag. 

- Morten færdiggør budget og sender til Michael 
 

7. Årsberetning 
Michael laver udkast til årsberetning, der skal omhandle følgende: 
- Træfældning mod Egebjergvej. 
- vintervedligehold 
- ny belægning på stien langs Rådvedvej 
- fjernelse af døde træer i læbæltet mod Omfartsvejen herunder opstart af arbejdet 

omkring en fremtidig fornyelse herunder et samarbejde med naboforeningerne 
- evaluering af behovet for bom mod Rådvedvej 
- udskydelse af revneforseglingen til start 2017 
- velkomst af nye beboere  
 

8. Stade på igangværende opgaver 
Drøftet. 

 
9. Eventuelt 

Intet drøftet 
 
 


